
نخستین تجربه اســتفاده از سیستم 
که  مازندران  در  ویدئویی  کمک داوری 
در بازی نساجی و استقلال رقم خورد 
به دلیل قطع کردن چندباره و پرتکرار 
بازی از سوی داور برای بررسی صحنه ها 
و چند تصمیم اشتباه داوری حاشیه های 
متعددی داشت که علاوه بر انتقادهای 
هواداران و برخی کارشناسان، با اعلام 
باشگاه اســتقلال برای شکایت از تیم 
داوری، باشــگاه نساجی را نیز وادار به 

صدور بیانیه ای در این مورد کرد.
به گزارش ایرنــا، دیدار تیم های نســاجی 
مازندران و اســتقلال تهران در هفته پنجم 
بیســت وچهارم که شامگاه  لیگ  مسابقات 
جمعه در ورزشگاه شــهید وطنی قائمشهر 
برگزار شد و با تساوی ۲ – ۲ به پایان رسید، 
پربرخورد و با حاشیه های داوری همراه بود.

توقف چندبــاره بازی از ســوی داور برای 
بررسی صحنه های مختلف که از نگاه برخی 
کارشناسان در بعضی موارد نیازی به بررسی 
نداشتند ســبب شد که نخســتین تجربه 
بهره گیری از سیستم کمک داور ویدئویی در 

مازندران پرحاشیه باشد.
داوری این مســابقه را علی صفایی برعهده 
داشــت و محمدعلی پورمتقــی و یعقوب 
ســخندان نیز کمک هــای او در این بازی 
بودند. سعاد وفاپیشــه و میثم حیدری هم 
نخستین کمک داورهای ویدئویی در فوتبال 
مازندران بودند که از اتاق VAR این بازی 

را رصد می کردند.
از نگاه کارشناســان، هــواداران و برخی از 
افراد منتســب به باشــگاه نساجی از جمله 
مالک باشــگاه، تعداد مراجعه علی صفایی 
داور مســابقه به کمــک داور ویدئویی فراتر 
از حــد مرســوم بود و در برخــی صحنه ها 
نیز اصلا نیازی به اســتفاده از VAR نبود. 
ضمن این که به اعتقــاد آن ها هرچند داور 
در اســتفاده از VAR چند تصمیم درست 
نیــز گرفت، امــا در برخــی مراجعه ها نیز 
تصمیم های اشــتباه اتخاذ شد که در تغییر 

نتیجه بازی تاثیر مستقیم داشت.
رضا حدادیان مالک باشــگاه نساجی پس از 
این مسابقه در جمع خبرنگاران حضور یافت 
و گفت: مــن و همه مردم دیدند که پنالتی 
استقلال درســت نبود. VAR آمده که به 
بازی کمک کند، اما انــگار دارد به دیگران 

کمک می کند.
اما اســتقلالی ها معتقدند کــه داوری علیه 
آن ها بوده و تصمیم های نادرست داور باعث 
شــده آن ها نتوانند سه امتیاز بازی را کسب 
کنند. تا جایی که این باشــگاه اعلام کرده 
قصد دارد به صورت رســمی از تیم داوری 
نساجی مازندران و استقلال به کمیته داوران 
فدراســیون فوتبال شکایت کند. ادعایی که 

واکنش باشگاه نساجی را به دنبال داشت.
بیانیه باشگاه نساجی

باشــگاه نســاجی امروز با صدور بیانیه ای 
نسبت به داوری جنجالی و پرحاشیه واکنش 

نشان داد. در این بیانیه نوشته شده است:
»جامعــه فوتبــال روز گذشــته به وضوح 
مشــاهده کرد که چه اتفاقاتی در این بازی 
رخ داد و گواه به نظر عمده کارشناســان که 
در رسانه ها مطرح شد، نساجی قربانی بزرگ 
تصمیمات اشــتباه داوری بود. حال تملق و 
خوش خدمتــی عده ای قلیل از یک ســو و 
همچنین نادیده انگاری و بهانه جویی باشگاه 
استقلال از سویی دیگر نباید جای شاکی و 
متشاکی یا منتفع و زیان دیده را عوض کند!
اینکه باشــگاه های ســرخابی از رسانه های 
کثیرتری بهرمندند، نباید عاملی برای چشم 
فرو بستن مســئولان امر نسبت به اجحاف 
صورت گرفته شــود. حتی خردســال ترین 
هوادار فوتبال اگر صحنه پنالتی اعلام شده به 
کمک VAR برای استقلال را مشاهده کند، 
متوجه این تصمیم عجیب خواهد شد. کما 
این که کارشناسان داوری نیز از شب گذشته 
تاکنون این تصمیم داور را اشتباه خواندند. 
در چنین شــرایطی که باشــگاه استقلال 
بیشترین سود از اشتباه های داوری را در این 
بازی برده، در واکنش رسانه ای وارونه، خود 

را طلبکار نشان داده است!
جالب تــر این که غالب صحنه هایی که آن ها 
مدعی هستند، از جانب کارشناسان رد شده! 
باز هــم عجیب تر صحنه ای که آن ها مدعی 
به ثمر رســیدن گل و اعلام آفساید اشتباه 
از ســوی داور هســتند، قابل توضیح است 
کــه پیش از گل، کمــک داور پرچم خود را 
بالا برده و داور بازی نیز در ســوت خود به 
نشانه آفساید دمید که به دنبال آن، بازیکنان 
نســاجی بازی را رها کردند، آیا واقعاً باشگاه 
استقلال این صحنه را باید گل تلقی کند!؟ 
همچنین اخطار یا اخراج روزبه چشــمی در 

دقیقه ۱۰۴ و واپســین ثانیه های این بازی 
نیــز، هیچ ارتبــاط و تاثیری بــه این بازی 

نداشته و سودی به حال نساجی نداشت.
چیزی که در این بازی یا بازی های دیگری 
که تاکنــون با وجود VAR برگزار شــده 
به وضوح مشــاهده می شــود، این است که 
به دلیل نداشتن تجربه و تخصص کافی، بارها 
بازی با نظر اتاق VAR متوقف و از حرارت 
آن کاســته شــد. گویی بازی هــا از جانب 
کمک داوران ویدئویی مدیریت می شــود و 
مدیریت بازی از داور وسط ساقط شده است. 
همین موضوع در بازی قائمشــهر هم دیده 
شــد و دخالت های بی دلیل داوران مستقر 
پشــت سیســتم کمک داور ویدئویی، بازی 
را بارها متوقف کرد و به گواه کارشناســان 
داوری، ایــن دخالت ها به نســاجی بیش از 

استقلال آسیب زد.«
پنالتی اشتباه برای استقلال

مهم تریــن صحنه هایــی که بــا VAR در 
این مســابقه بررسی شــد و از نگاه برخی 
کارشناســان داوری تصمیم اشتباه داور را 
به دنبال داشــت، صحنه اعلام پنالتی برای 
استقلال و صحنه اخراج روزبه چشمی بود. 
در مورد بعضی صحنه ها مانند برخورد توپ 
به ســر مدافع نســاجی در دقیقه ۷۹ نیز از 
نگاه کارشناســان نیازی به بررسی صحنه با 

VAR نبود.
در صحنه اعلام پنالتی برای اســتقلال که 
دقیقه ۵۹ با فرار اســلامی از سمت راست 
محوطه جریمه نساجی و برخورد او با مدافع 
نساجی رخ داد، داور ابتدا ادامه بازی را اعلام 
کرد. امــا کمک داورهای ویدئویی داور بازی 
را برای بازبینی صحنه فراخواندند و صفایی 
هم پس از بازبینی ایــن برخورد که از نگاه 
کارشناسان برخوردی عادی و فوتبالی بود، 

یک پنالتی به سود استقلال اعلام کرد.
در نظرهای اعلام شده از سوی کارشناسان 
داوری برای این صحنه تقریبا به طور قطعی 
اعلام شــده این صحنه پنالتی نبود. بررسی 
نظر پنج کارشناس داوری یعنی حمیدرضا 
ابوالفضلــی، محمدحســین ترابیان، مهدی 
عالیقدر، سعید علی نژادیان و بابک وسیله بر 
نیز نشــان می دهد که هر پنج کارشــناس 
معتقدند تصمیــم کمک داورهای ویدئویی 
و داور مســابقه در اعلام پنالتی این صحنه 

اشتباه بود.

حمیدرضــا ابوالفضلی عنوان کرده که ادامه 
بازی بهتریــن تصمیم بــود و داوران اتاق 
VAR در آنالیــز صحنــه و داور بازی در 

بازبینی اشتباه عمل کردند.
محمدحســین ترابیــان نیز برخــورد بین 
مهاجــم اســتقلال و مدافــع نســاجی را 
برخوردی طبیعی و فوتبالی دانست. مهدی 
عالی قدر تاکید کــرده که این صحنه حتی 
بــدون بازبینی هم پنالتی نیســت و اصرار 
کمک داورهــای ویدئویــی داور را مجاب به 

اعلام پنالتی کرد.
ســعید علی نژادیان و بابک وســیله بر هم 
معتقدند که در این صحنه هیچ خطایی رخ 
نداد و بهترین تصمیم ممکن همان تصمیم 

اولیه داور یعنی ادامه بازی بود.
VAR مراجعه بی دلیل به

صحنه دیگری از این مسابقه که مراجعه داور 
به مانیتور کمــک داور ویدئویی مورد انتقاد 
قرار گرفت، دقیقه ۷۹ و برخورد آشکار توپ 
 VAR به سر مدافع نساجی بود. داوران اتاق
و داور مسابقه برای بررسی این صحنه آشکار 

نیز بازی را متوقف کردند.
مهدی عالیقــدر کارشــناس داوری درباره 
تصمیم داوران مســابقه به توقــف در این 
صحنه گفته اســت که »بهتر بود این بازی 
بــا کمــک داور ویدئویی برگزار می شــد تا 
تیــم داوری!« محمدرضــا ابوالفضلــی هم 
بــا انتقاد از داوران اتــاق VAR تاکید کرد 
کــه کمک داورهای ویدئویی باید با توجه به 
شرایط بازی، صحنه ها را دقیق تر آنالیز کنند 
و برای صحنه هایی کــه مدرک کافی برای 
اثبات نظرشــان ندارند داور را فرانخوانند و 
زمان بــازی را تلف نکنند. در صحنه اخراج 
روزبه چشمی نیز سه کارشناس داوری یعنی 
بابک وســیله بر، مهدی عالیقــدر و مخالف 

تصمیم داور بودند.
طولانی شدن وقت اضافه

در مجموع توقف چندباره بازی برای بررسی 
صحنه هایی که از نظر داور یا کمک داورهای 
ویدئویی مشــکوک بود سبب شد که بارها 
ســرعت مســابقه گرفته شــود و بازی در 
مجموع ۱۶ دقیقه وقت اضافه داشته باشد. 
داور مسابقه در نیمه نخست چهار دقیقه و 
در نیمه دوم به دلیل توقف های چندباره ۱۲ 
دقیقه وقــت اضافه اعلام کرد. موضوعی که 

انتقاد سرمربی نساجی را به دنبال داشت.
ســاکت الهامی در نشســت خبری پس از 
مســابقه گفت: »با توجه به وقت های اضافه 
که در ۲ نیمه در نظر گرفته شــد به نظرم 
بازی کمی از حد معمول و استاندارد بیشتر 
طول کشید. طولانی شدن وقت های اضافی 
شرایط تیم ها را به هم می ریزد، وقتی در ۱۵ 
دقیقه پایانی تعویض می کنیم و ۱۲ دقیقه 
هم وقت اضافــه می گیرند ریتم تیم به هم 

می ریزد.«
الهامی در نشســت خبری پیش از مسابقه 
درباره استفاده از VAR در بازی با استقلال 
گفته بود: »اســتفاده از کمک داور ویدئویی 
قطعا به کیفیت بازی کمک می کند و مربیان 
هم اعتراض نمی کنند همینطور می شود به 
تصمیم هــای داوران اطمینان کرد. بنابراین 
تیم هــا تمرکز بیشــتر و بهتــری در بازی 

خواهند داشت.«
امــا خروجــی اســتفاده از کمــک داوری 
ویدئویــی در این مســابقه به طــور کامل 
خلاف پیش بینی هــای الهامی بود و یکی از 

جنجالی ترین داوری های فصل را رقم زد.

پیشکسوت فوتبال کشورمان با اشاره به 
حضور نمایندگان فوتبال ایران در لیگ 
اتفاقاتی  نخبگان آسیا گفت:  متاسفانه 
که در چنــد وقت اخیــر افتاد باعث 
شــد اعتبار و آبروی ایران دست مایه 
شــیطنت های داخلی و خارجی شود و 

به نوعی نام ایران و ایرانی لطمه ببیند.
علی اصغر مدیرروستا روز شنبه در گفت وگو 
بــا ایرنا به عملکرد نمایندگان ایران در لیگ 
نخبــگان آســیا پرداخت و اظهار داشــت: 
پرســپولیس در اولین بازی خود در خارج از 
خانه به مصاف نماینده عربستان رفت، پیش 
از این بازی تصور همه این بود که الاهلی بر 
بازی و پرسپولیس مسلط خواهد بود اما همه 
دیدیم روند کار به شکلی متفاوت پیش رفت 
و نماینده ایران تنها روی یک غافلگیری گل 
خورد و علی رغم تلاش های بسیاری که کرد 

نتوانست این گل را جبران کند.
وی ادامــه داد: سرخ پوشــان تهرانی در این 
دیدار خیلی خوب ظاهر شــدند و فقط روی 
بدشانسی و کم توجهی خودشان نتوانستند 
به گل برســند. حداقل این بود که دیدار دو 

تیم می بایست با نتیجه تساوی به پایان برسد 
تا عدالت در فوتبال رعایت شود که نشد. به 
نظر من بازیکنان پرســپولیس نشان دادند 
اگر ســخت افزار و زمین مناسب باشد آنها از 
توانمندی بالایی برخوردار هستند و تفاوت 
عملکرد این تیم در لیگ برتر و در بازی روز 

گذشته در لیگ نخبگان، گواه این ادعاست.
پیشکســوت فوتبــال ایران در مــورد بازی 
استقلال تصریح کرد: اول باید به کیفیت بد 
این زمین اشــاره کرد، واقعیت این است که 
زمین بازی در حد نام و اعتبار فوتبال ایران 
و باشگاه ها استقلال نبود. این کیفیت زمین 
نشان دهنده سطح پائین مدیریتی است که 
در فوتبال ایران حاکم بوده و همه دیدند دو 
تیم در چه زمینی و با چه شرایطی به میدان 
رفتند. نکته دیگر این اســت که بازیکنان ما 
نشــان دادند اگربه نام ها و اسامی بازیکنانی 
که جذب باشــگاه های عربی می شوند توجه 
بر اســاس شایستگی های  نشود، می توانند 
خود نمایش قابل قبولی را به نمایش گذاشته 
و به درستی رقابت کنند. تفاوت ما این است 
که آنها به خوبی از داشته های خود نگهداری 

کرده و تبلیغات وسیعی را در دستور کار قرار 
می دهند و برای همین اســت که نگاه ها به 

فوتبال این کشورها تغییر کرده است.
مدیرروســتا ادامه داد: هرچند زمین و زمان 
به گونه ای بود که شــرایط خاصی را در این 
بازی شاهد بودیم اما بازیکنان استقلال تلاش 
بســیاری کردند و همه دیدیم که با عملکرد 
خوب خود ســه امتیاز شیرین و ابتدایی این 
لیگ را به نام خود ثبت کردند اما نکته مهم 
این است که هر دو نماینده ایران در ادامه راه، 
کار بسیار سختی پیش رو دارند و باید شرایط 

بهتری برای آنها فراهم شود.
ملی پوش اسبق فوتبال کشورمان با یادآوری 
بازی ایران و هند در زمان هدایت علی پروین 
گفــت: در آن زمان ســفری به این کشــور 
داشتیم که وضعیت شهر و نظافت بسیار بد 
بود اما شرایط ورزشگاه، هتل محل اقامت و 
زمین بازی تمامی اســتانداردهای جهانی را 
داشــت و مشــکلی از این بابت نداشتیم اما 
بعد از این همه ســال، باید چنین شرایطی 
را در کشور خودمان شاهد باشیم. متاسفانه 
به دلیل برخی اتفاقات داخلی و عدم مدیریت 

برخی افــراد در روزهای گذشــته اعتبار و 
آبروی ایران بازیچه دست کشورهایی شد که 
در برابر فرهنگ و تمدن ما حرفی برای گفتن 
ندارند و باید این ســوء مدیریت بررسی و با 

نفرات خاطی برخورد شود.
او با اشــاره به اینکه ایران کشوری ثروتمند، 
غنی از فرهنگ و با سابقه طولانی در تاریخ 
است گفت: کشوری مانند عربستان چندسال 
پیش درگیر اتفاقاتی شــد کــه توجه همه 
جهان به سمت آنها جلب شد و واکنش های 
شــدیدی هم به همراه داشت اما با تبلیغات 
وسیع در فوتبال و حضور ستاره های مطرح 
جهان، هم این فشار از روی آنها برداشته شد، 
ضمن آنکه فوتبال عربســتان در دنیا برای 
خود اسم و رسمی پیدا کرد. سئوال دیگر من 
این است که چرا در یک برهه زمانی خاص، 
همه زمین های فوتبال در کشور خراب شد و 
با چنین وضعیتی مواجه شــدیم. این مسیر 
به گونه ای اســت که احساس تعمدی بودن 
مطرح می شــود و از مسئولان و متولیان امر 
درخواست دارم این مسائل را بررسی کنند تا 

همه چیز شفاف و روشن شود.

حاشیه های VAR در بازی نساجی و استقلال

 از توقف های پیاپی بازی تا سوت های اشتباه

مدیرروستا:

 نمایندگان ایران کار سختی در آسیا دارند

راز عصبانیت روزبه چشمی
جواد نکونام هنوز نتوانســته 
ســر و ســامانی به وضعیت 

دفاعی تیم استقلال بدهد.
به گزارش خبرورزشی، نقطه 
قوت کارلــوس کی روش در 
بود.  قدرت دفاعی تیم هایش 
مربیانــی کــه از مکتب مرد 
به  می کنند،  پیروی  پرتغالی 
برتــری دفاع بــر حمله باور 

دارنــد. اینکه اگــر گل نخورید، حداقل نمی بازید و بر اثر شــانس یا اتفاق هم 
می توانید گل بزنید و ببرید! این گونــه مربیان به پیروزی های حداقلی عادت 
می کنند. کاری که برانکو با پرسپولیس می کرد و جواد نکونام با استقلال، روش 
مسابقه ای که فصل قبل با وجود کسب ۶۷ امتیاز مورد توجه هواداران آبی نبود 

و آنها از تیم بزرگ توقع نمایش های خوب دارند نه بازی دفاعی...
اما این فصل جواد نکونام همین نقطه قوت خود را هم از دست داده و می بینیم 
که تیمش تنها یک بار برابر الغرافه کلین شیت کرد. یک گل از شمس آذر در 
هفته اول، دو گل از ملوان در هفته دوم، یک گل از استقلال خوزستان در هفته 
سوم و حالا دو گل از نساجی در هفته پنجم! شاید مهمترین دلیل این همه گل 

خوردن تعارفی باشد که جواد نکونام با خودش دارد!
 او اول فصل بازیکنان مختلفی را برای دفاع خطی با چهار نفر جذب کرد. وقت 
و انرژی زیادی را در تمرینات و بازی های پیش فصل برای تاکتیک های مختلف 
با چهار دفاع هزینه کرد و حالا خیلی زود در هفته پنجم به بازی با ســه دفاع 

برگشته است.
اتفاقی که فصل قبل هم رخ داد و جواد نکونام در هفته های آخر که در کورس 
قهرمانی بود، به هیچ کدام از مدافعانش اعتماد نکرده و روزبه چشــمی را یک 
خط عقب برد تا رهبر دفاعی تیمش باشد. در سیستم سه دفاعه که این فصل 
نکونام همین ابتدای راه به آن محتاج شــده اســت! این سیستم یک مشکل 
بزرگ دارد و آن اینکه رهبر آن یعنی روزبه چشمی هیچ علاقه ای به آن ندارد! 
چشــمی به عنوان یک هافبک دفاعی مدرن و ایده آل در دو جام جهانی بازی 
کرد. خصلت بازی در هافبک دفاعی تکل زدن های زیاد است که باعث می شود 

اگر این بازیکن را به خط دفاعی بیاورید، زیاد پنالتی بدهد.
چشمی هر وقت در استقلال مجبور شد دفاع بازی کند، هم زیاد کارت گرفت 
و هم پنالتی می داد و دیدیم که در مقابل نساجی هم یک کارت قرمز گرفت تا 
دربی را از دست بدهد. عصبانیت بیش از حد او نه به خاطر اخراج و دربی بلکه 

شاید به این دلیل بود که او را وادار به بازی در این پست می کنند!
و حالا نکونام که آرمین ســهرابیان و ایمان سلیمی را امتحان کرد و مرادمند 
را هم برگرداند، از ســیلوا هم هر بار که استفاده کرده زود پشیمان شده و او را 

بیرون می کشد، تنها نقطه اتکا خط دفاعی خود یعنی روزبه را هم ندارد!

نقطه قوتی که نقطه ضعف بزرگ پرسپولیس شد
بزرگترین درسی که  شــاید 
گاریــدو مربــی اســپانیایی 
این  بازی های  از  پرسپولیس 
فصل گرفته باشــد، شناخت 
تیم  نقطــه ضعف  مهم ترین 

اوست.
بــه گــزارش خبرورزشــی، 
پرســپولیس به عنوان مدافع 
عنــوان قهرمانــی و نماینده 

ایران در لیگ نخبگان، یکی از امیدهای فوتبال کشــورمان برای درخشش در 
آسیاست. پرســپولیس در لیگ برتر برای دفاع از عنوانش می جنگد و از همه 
مهمتر اینکه در آســتانه دربی حســاس پایتخت قرار دارد. در چنین شرایطی 
وظیفه اول و اصلی مربیان شناخت نقاط ضعف تیم و رفع آن برای ادامه مسیر 

است.
 پرســپولیس در چهار مسابقه ای که در لیگ برتر و یک مسابقه لیگ نخبگان 
به میدان رفته یک نقطه ضعف بسیار بزرگ نشان داده که تا امروز بارها از آن 
ضربه خورده و اگر برطرف نشــود، باز هم کار دست این تیم خواهد داد. نقطه 

ضعفی که اتفاقاً همه فکر می کردند نقطه قوت این تیم باشد!
با حضور پورعلی گنجی، گولسیانی و کنعانی زادگان، پرسپولیس در شروع فصل 
قبل آنقدر در قلب خط دفاع اطمینان خاطر داشت که حتی شجاع خلیل زاده 
را هم نخواست! مدافع ملی پوش و با تجربه که سابقه حضور در پرسپولیس را 
هم داشــت. دیدیم که وقتی پورعلی گنجی هم مصدوم شد، باز زوج دو مدافع 
ملی پوش ایران و گرجســتان جور تیم را کشید و پرسپولیس قهرمان شد. در 
این تابستان با اعتماد به این دو قرارداد علی نعمتی هم تمدید نشد و او رفت. 

رویداد

اگر می خواهید من را بکُشید 
همین جا هستم!

بعــد از چاقو خوردن پدر لامین یامــال، مادربزرگ او نیز 
تهدیداتی دریافت کرده و احتمالا این خانواده برای امنیت 

بیشتر مجبور به ترک محل زندگی خود خواهند شد.
لامین یامال، پدیده ۱۷ ســاله باشــگاه بارسلونا، علیرغم 
تجربه ی یک شــوک بزرگ خانوادگــی همچنان با تمرکز 
و قدرت به تمرینات و بازی هــای خود ادامه می دهد. پدر 
او منیــر نصراوی چند روز قبل از آغــاز فصل در محله ی 
روکافوندا در شهر ماتارو مورد حمله قرار گرفت. این حادثه 
باعث نگرانی های زیادی شــد و خانواده او در معرض خطر 
قرار گرفته اند و ممکن است مجبور به ترک محل سکونت 
خود شــوند. مادربزرگ لامین »فاطیما« نیز تهدیدهایی 

دریافت کرده و این موضوع را تأیید کرده است.
فاطیما در مصاحبه ای با برنامه »اســپخو پابلیکو« که در 
روزنامه »اسپورت« منتشر شده توضیح داد که حادثه ای که 
برای پسرش یعنی منیر نصراوی اتفاق افتاده، او را به شدت 
نگران کرده اســت. او گفت: »از وقتی این اتفاق برای منیر 
افتاده نمی توانم غذا بخورم. از شوک و ترس معده ام بسته 
شده است. نمی توانم غذا بخورم یا هیچ کاری انجام دهم. با 

پسرم به بارسلونا می روم.«
او همچنین مدعی شــد که مردم محله به آنها حســادت 
می کنند و اضافه کرد که او نیز تهدید شــده است: »چند 
روز پیش افرادی که منیر را زدند به من گفتند که برای من 
هم برنامه ای در نظر دارند. اگر می خواهند من را بکُشند من 

اینجا در میدان نشسته ام.«
پیش از مسابقات یورو و قهرمانی اسپانیا خیلی ها یامال را 
به خاطر رگ و ریشــه اش زیر سوال برده بودند و به تعهد 
او به تیم ملی اســپانیا شک داشــتند و بازی او برای تیم 
اســپانیا به جای تیم ملی مراکش باعث ناراحتی برخی از 
افراد با ریشه مراکشی شده، اما فاطیما به وضوح تأکید کرد 
که این نوجوان ۱۷ ســاله یک اسپانیایی است و گفت: »او 
اینجا به دنیا آمده، اینجا تحصیل کرده، این بچه مراکشی 
نیست، متوجه می شوید؟ پسرم او را به هیچ کاری مجبور 

نکرده است.«
این وضعیت بســیار ناراحت کننده است و هنوز مشخص 
نیســت که آیا همــان افرادی که به منیــر حمله کردند، 
مسئول تهدیدات هســتند یا نه. لامین یامال برای امنیت 
بیشتر به سنت خوان دسپی نقل مکان کرده و در نزدیکی 
زمین تمرین بارسلونا همراه با پسرعمویش زندگی می کند. 
بــا این حال، او اغلــب برای دیدار با خانــواده و فامیل به 
روکافوندا بازمی گردد و به تازگی نیز برخی از دوستانش را 

به زمین تمرین دعوت کرده بود.

آزادی بیشتر برای امباپه

 آنچلوتی به دنبال تغییر تاکتیکی
 در رئال مادرید

کارلو آنچلوتی در نظر دارد تا با ایجاد تغییراتی در سیستم 
تیم آزادی عمل بیشتری به کیلیان امباپه بدهد.

رئال مادریــد به دنبال ایجاد تغییرات تاکتیکی اســت تا 
کیلیان امباپه آزادی بیشــتری در خط حمله داشته باشد. 
طبــق گزارش روزنامه فرانســوی اکیــپ، کارلو آنچلوتی 
ســرمربی رئال مادرید ممکن اســت با اضافه کردن یک 
هافبک به سیستم خود، مســئولیت های دفاعی امباپه را 
کاهش دهد تا تمرکز او بر روی حملات افزایش پیدا کند.

این تغییر احتمالی می تواند باعث انتقال رودریگو به نیمکت 
شــود و امباپه به همراه وینیسیوس جونیور در خط حمله 
قرار گیرد. هرچند رئال مادرید در این فصل هنوز شکست 
نخورده و تنها دو گل در لالیگا دریافت کرده، اما آنچلوتی 
نگران تعداد زیاد شوت هایی ست که به سمت دروازه تیمش 
روانه می شود. در بازی اخیر رئال مقابل رئال سوسیداد، تیم 
مادریدی ۱۱ شوت دریافت کرد و در مسابقه لیگ قهرمانان 
برابر اشتوتگارت، تیبو کورتوا چندین بار با واکنش های خود 

مانع گلزنی حریف شد.
امباپه در پنج بازی ابتدایی خود برای رئال مادرید سه گل 
به ثمر رسانده، اما این شروع نسبتاً ضعیف ترین فصل او از 
ســال ۲۰۲۰-۲۰۱۹ بوده است؛ چراکه در همین مقطع از 
فصل گذشته هفت گل برای پاری سن ژرمن به ثبت رسانده 

بود.
رئال مادرید در دیدار بعدی خود باید به مصاف اســپانیول 
برود و تلاش کند تا فاصله امتیازی اش با بارســلونا کاهش 
یابد. امباپه همچنان در خط حمله حضور خواهد داشت و 
باید دید آنچلوتــی آیا در این بازی تغییرات جدید خود را 

اعمال خواهد کرد یا خیر.

ملی پوش فوتبال مراکش: 
لعنت بر اسرائیل و هر کشوری که 

از جنایت حمایت می کند!

»حکیم زیاش« ستاره مراکشی گالاتاسرای با انتشار مطلبی 
در صفحه شخصی اش به حمایت از مردم مظلوم فلسطین 
پرداخت و از کشورش به خاطر سکوت درباره جنایت های 

صهیونیست ها انتقاد کرد.
بــه گزارش ایرنا، »حکیم زیاش« ســتاره گالاتاســرای به 
حمایــت از مردم مظلوم فلســطین پرداخته و از کشــور 
مراکش به خاطر سکوت درباره جنایت های صهیونیست ها 
انتقاد کرد. حکیم زیاش نوشــت: »دولــت ما هم در کنار 
بسیاری دیگر از دولت ها از کشتار دسته جمعی در فلسطین 
حمایت می کند. ننگ بر شــما! دیگر بس است. برادران و 
خواهران من در مراکش و همه نقاط جهان! صدای خود را 
در حمایت از فلسطین بالا ببرید. من هم در کنار همه شما 
هستم. فلســطین آزاد است. فلسطین آزاد است. یک چیز 
را باید واضح و آشــکار بیان کرد و آن اینکه مرگ و لعنت 
بر اســرائیل و هر کشوری که از چنین رفتارهایی حمایت 

می کند. آزادی برای فلسطین!«

اخبار کوتاه
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در شرایطی که هنوز مســابقات وزنه برداری قهرمانی 
جوانان جهان آغاز نشده، اعزام به این رقابت ها حواشی 

زیادی برای فدراسیون کشورمان داشته است.
به گزارش تســنیم، اعزام تیم وزنه برداری جوانان به مسابقات 
جهانی اسپانیا حواشی زیادی داشت. انتشار فهرست 38 نفره 
که برخی افــراد با عناوین دیگری در لیســت قرار گرفتند و 
همچنین اعزام همسر و دختر نایب رئیس فدراسیون از جمله 
موارد مطرح شــده بود. هر چند نقل قول کوتاهی از ســجاد 
انوشــیروانی رئیس فدراسیون منتشــر شد که وی گفته  این 
فهرســت، اولیه بوده و ۲۹ نفر اعزام شــده اند، اما در این بین 
چند ســوال اساسی هم از فدراســیون و هم از وزارت ورزش 

وجود دارد.
۱-  با وجود اظهار نظر انوشــیروانی باید گفت که حتی تهیه 
فهرست اولیه -حتی اگر اعزامی صورت نگیرد- باید بر اساس 
اصول و مبانی درستی باشد. قرار گرفتن افراد در فهرست -ولو 

فقط در ظاهر- به نام و عناوین دیگر قابل قبول نبوده و توجیه 
و منطقی ندارد. ســوال این اســت که چرا فدراسیون به این 

موضوع مهم بی توجه بوده است؟
۲-  هر ســفر خارجی باید به تأیید شورای برون مرزی وزارت 
ورزش و جوانان برســد. پیش تر نیز شاهد بوده ایم سفرهایی 
صورت گرفته که حاشیه ها و مشکلات زیادی را به وجود آورده 
است. اکنون پرسش این است که چرا شورای برون مرزی وظیفه 
نظارتــی خود را در این زمینه به خوبی ایفا نمی کند؟ موضوع 
این اســت که فدراسیون ها نام افراد را برای اعزام نمی دهند و 
فقط عناوین نفرات همانند سرمربی، مربی، ماساژور را به وزارت 
ورزش ارائه می کنند. آیا این کار سختی است که وزارت ورزش 
اســامی نفرات را به همراه فهرست یادشــده از فدراسیون ها 
بخواهد؟ شورای برون کاری مهمتر از این می تواند داشته باشد 

که جلوی سفرهای حاشیه دار را بگیرد؟
3-  اعزام نفرات همراه و بســتگان مسئولان پیش تر نیز وجود 

داشته، اما بهداد ســلیمی که گفته شده همسر و دخترش را 
با هزینه شخصی در فهرســت اعزام قرار داده نمی توانست در 
زمان دیگری غیر از برگزاری مســابقات چنین کاری را انجام 
دهد؟ قطعاً انجام این کار در زمان دیگری جلوی ایجاد حواشی 

را می گرفت.

چندسوال از وزارت ورزش و فدراسیون وزنه برداری درباره اعزام ها

آگهی مفقودی

مدرک لیسانس کشاورزی دانشگاه آزاد بهبهان عادل 
سعیداوی پور کد ملی ۱۷۵۶۰3۵۵۴۷نام پدر قاسم 
ش ش ۱۵۶۹صادره اهواز تاریخ تولد ۱3۶3/۴/۱۶ 

مفقود و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

مفقودی )نوبت دوم(
پروانه بهره برداری شرکت اکام راه وارنا به شماره ثبت 
۴3۱۴۷۶ و شناسه ملی ۱۴۰۰3۱۰۰۵۰۲ و شماره 
پروانه۱۲۷/۲۷38۱، تاریخ صدور پروانه ۱3۹۲/۰۷/۱۴ 

مفقود و از درجه اعتبار ساقط می باشد.

آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آئین نامه
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی

 و ساختمان های فاقد سند رسمی
برابر رای شــماره ۱۴۰3۶۰33۱۰۱۱۰۰۲۵3۹ مــورخ ۱۴۰3/۰۶/۰۵هیات 
موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ســاختمان های فاقد سند 
رسمی مســتقر در واحد ثبتی حوزه ثبتی ناحیه ســه کرج تصرفات مالکانه 
بلامعارض متقاضی آقای علی محمدی بشناسنامه شماره 33۵ صادره از میانه 
فرزند علی اکبر در ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی در آن به مساحت 
۹۷/۱۲ متر مربع مفروز از پلاک شــماره ۱۵۰8۰ فرعی از ۱۷۰ اصلی واقع در 
البــرز و با خریداری از آقای ابوالفضل کوشــی و با مالکیت مالک اولیه آقایان 
نصرت شعبانی صمغ آبادی و حســین نادری بروجردی تایید می نماید. لذا به 
منظــور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شــود در 
صورتی که اشخاص نســبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشــار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تســلیم و پس از اخذ رســید ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم 
اعتراض دادخواســت خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور وعدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد.
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